
HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

 

 

ZAPISNIK 
 

S Redovne sjednice Skupštine Hrvatskog pikado saveza održane 11. prosinca 2022 godine s početkom 

u 12.00 sati u Hrvatskom pikado centru u Zagrebačkoj Dubravi ( Avenija Dubrava 238, 10040 

Zagreb). 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik HPS-a Tihomir Mamić i pozdravio sve nazočne. 

 

Nakon uvoda predsjednik je predložio sastav Komisije za verifikaciju mandata i to: 

 

- Miloš Kefelja, predsjednik 

- Stjepan Kolar, član 

- Stanislav Polovina, član 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno izabrali predloženu komisiju za verifikaciju mandata. 

 

Nakon što su izvršili uvid u vjerodajnice i ostalu priloženu potrebnu dokumentaciju, predsjednik 

Komisije za verifikaciju mandata Miloš Kefelja je podnio izvješće komisije i ustvrdio sljedeće: 

 

Verifikacijska komisija u sastavu: 

 

1. Miloš Kefelja, predsjednik 

2. Stjepan Kolar, član 

3. Stanislav Polovina, član 

 

izvršila je uvid u vjerodajnice i ostalu priloženu dokumentaciju te je komisija ustvrdila sljedeće: 

 

Sukladno članku 28. i članku 31. Statuta HPS-a poziv na Izbornu Skupštinu HPS-a upućen je svim 

članovima skupštine HPS-a. 

 

Na sjednici je od ukupno 29 članova Skupštine HPS-a s pravom glasa nazočno 23 člana s pravom 

glasa, 

  

- u skladu sa odredbom članka 35. stavak 1. Statuta HPS-a prisustvuje dovoljan broj članova s 

pravom glasa za donošenje pravovaljanih odluka. 

 

- šest saveza poslali su 7 zamjenska predstavnika koji će samo na ovoj sjednici Skupštine zastupati 

svoje saveze i to: 

Igor Palajsa, predstavnik PS Karlovačke županije, 

Tonči Gregov, predstavnik Splitsko dalmatinske županije 

Igor Bućo, predstavnik Splitsko dalmatinske županije   

Jasmin Kovačević, predstavnik PS Brodsko Posavske županije  

Petar Pregiban, predstavnik PS Koprivničko križevačke županije, 

Vedran Dundović, predstavnik Primorsko goranske županije, 

Mihael Blagec, predstavnik Krapinsko zagorske županije, 

 

Nazočni članovi s pravom glasa: 

 

1. Tihomir Mamić, predsjednik HPS-a, 

2. Damir Zrinšćak, zastupnik PS Primorsko-goranske županije, 

3. Vedran Dundović, predstavnik Primorsko goranske županije, 

4. Igor Bućo, predstavnik Splitsko dalmatinske županije, 

5. Tonči Gregov, predstavnik splitsko dalmatinske županije, 

6. Predrag Penić, zastupnik PS Zagrebačke županije, 



7. Vedran Komar, zastupnik PS Zagrebačke županije, 

8. Renato Palajsa, predstavnik PS karlovačke županije, 

9. Igor Palajsa, zastupnik PS Karlovačke županije, 

10. Goran Diklić, predstavnik Istarskog pikado saveza 

11. Mladen Flego, predstavnik Istarskog pikado saveza  

12. Boris Krčmar, zastupnik PS Grada Zagreba, 

13. Kemal Horozović, zastupnik PS GZ,  

14. Slobodan Lončar, zastupnik PS Koprivničko-Križevačke županije, 

15. Petar Pregiban, predstavnik Koprivničko-križevačke županije, 

16. Zvonko Antunović, zastupnik PS Vukovarsko-srijemske županije, 

17. Dražen Lukić, zastupnik PS Vukovarsko-srijemske županije, 

18. Miloš Kefelja, zastupnik PS Varaždinske regije, 

19. Igor Knežević, zastupnik PS Brodsko posavske županije, 

20. Jasmin Kovačević, predstavnik PS Brodsko posavske županije, 

21. Stjepan Kolar, zastupnik Krapinsko zagorske županije 

22. Mihael Blagec, zastupnik Krapinsko zagorske županije 

23. Stanislav Polovina, zastupnik Sisačko moslovačke županije 

 

 

Ostali nazočni: 

 Slaven Kovačević, predsjednik Nadzornog odbora HPS-a, 

  

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili izvješće o verifikaciji mandata. 

 

Potom je predsjednik saveza Tihomir Mamić predložio da se za zapisničara izabere Tonči Gregov a za 

ovjerovitelje zapisnika Renato Palajsa i Vedran Komar. 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili navedeni prijedlog. 

 

 

Predsjednik je potom predložio sljedeći dnevni red: 

 

1.  Usvajanje zapisnika s Redovne sjednice Skupštine HPS-a održane 19. prosinca 

2021. godine 

2. Podnošenje financijskog izvješća za 2021 godinu i za period od  

01. 01. do 30. 06. 2022 godine 

3. Prijedlog financijskog plana za 2023. godinu 

4. Izbor jednog člana IO HPS-a 

5. Razno 

 

Nakon predloženog dnevnog reda predsjednik je otvorio raspravu o dnevnom redu 

 

Predsjednik Nadzornog odbora Slaven Kovačević je predložio da 5. točka dnevnog reda bude 

razrješenje predsjednika Nadzornog odbora i izbor novog člana i novog predsjednika NO, a da 6. 

točka dnevnog reda bude „Razno“. 

 

Predložen je prošireni dnevni red: 

 

1.  Usvajanje zapisnika s Redovne sjednice Skupštine HPS-a održane 19. prosinca 

2021. godine 

2. Podnošenje financijskog izvješća za 2021 godinu i za period od  

01. 01. do 30. 06. 2022 godine 

3. Prijedlog financijskog plana za 2023. godinu 

4. Izbor jednog člana IO HPS-a 



5. Razrješenje predsjednika Nadzornog odbora i izbor novog člana NO 

6. Razno 

 

 
Dnevni red je usvojen s 22 glasa ZA i 1 glasom SUZDRŽAN 

 

AD 1.) Usvajanje zapisnika s Redovne sjednice Skupštine HPS-a održane 19. prosinca 2021. 

godine 

 

U raspravi nitko od članova Skupštine nije imao komentara na zapisnik Redovne sjednice skupštine 

održane 19. prosinca 2021. godine, pa je predsjednik saveza dao usvajanje zapisnika na glasanje. 

 

Zapisnik je usvojen jednoglasno. 

 

AD 2.) Podnošenje financijskog izviješća za 2021. godinu i prvu polovicu 2022. godine 

 

Predsjednik saveza je zamolio Nadzorni odbor da podnese izvješće o radu saveza. Izvješće je glasilo: 

 

Nadzorni odbor u sastavu: 

 

1. Slaven Kovačević, predsjednik; 

2. Goran Diklić, član 

3. Mario Perkušić, član 

 

Sukladno članku 52. i 55. Statuta HPS-a Nadzorni odbor 

 
- nadzire i kontrolira provođenje zakonitosti u radu i materijalno-financijskom poslovanju Saveza 

- predlaže mjere koje bi trebalo poduzeti za sprječavanje i otklanjanje nepravilnosti u radu  

- poduzima i druge mjere u vezi sa svojim poslovima i zadacima i djelokrugom rada.  
 

Na osnovu dokumenata o poslovanju i radu Saveza Nadzorni odbor utvrdio je slijedeće: 

 

Savez je od strane predsjednika zastupan u potpunosti sukladno članku 8. i 39. Statuta i 

utvrđenim ciljevima i djelatnostima Saveza. 

 

Nadzorni odbor pregledao je materijalno i financijsko poslovanje za 2021 godinu i utvrdio slijedeće: 

 

- Usluge vođenja materijalno financijskog poslovanja HPS-a obavlja ovlašteni računovodstveni 

 servis s kojim je sklopljen ugovor.  

- Uredno se izdaju tromjesečni, polugodišnji i godišnji financijski izvještaji i predaju u nadležne 

financijske institucije. 

- HPS je obavljao svoju djelatnost u skladu sa Zakonom o sportu, Statutom HPS-a te odlukama 

Skupštine HPS-a. 

 

- Iz bruto-bilance za razdoblje od 01.01.2021.godine do 31.12.2021.godine vidljivo je da je 

Savez ostvario slijedeće financijske rezultate: 

➢ ukupni prihod je 228 261,88 kuna 

➢ ukupni rashod je 374 300, 99 kuna 

➢ stanje žiro-računa na dan 31.12.2021. godine je 237 393,13 kune 

➢ stanje u blagajni na dan 31.12.2021. godine je 1476,52 kune  

 

- Iz bruto-bilance za razdoblje od 01.01.2022.godine do 30.06.2022.godine vidljivo je da je 

Savez ostvario slijedeće financijske rezultate: 

➢ ukupni prihod je 303 682,00 kuna 

➢ ukupni rashod je 420 849,00 kuna 

➢ stanje žiro-računa na dan 30.06.2022. godine je 113 259,67 kune 

➢ stanje u blagajni na dan 30.06.2022. godine je  8442,51 kune  



 

Pregledom financijskog i blagajničkog poslovanja, utvrđeno je da je ono vršeno u potpunosti u 

skladu sa propisanim, te da je pokrijepljeno s popratnim dokumentima. 

 

Financijsko izviješće je u skladu sa stanjem u knjigovodstvenoj bilanci, te pokazuje ispravno 

imovinsko stanje saveza. Sljedom navedenoga Nadzorni odbor preporuča Skupštini da usvoji 

Financijsko izviješće za 2021. godinu. 

 

 

Nakon izvješća Nadzornog odbora, tajnik saveza Damir Zrinšćak je detaljno razložio sve stavke i 

ukazao da je minus ostvaren u 2021. godini iz razloga što je 186 485,00 kn vraćeno županijskim 

savezima i podsjetio da su kupljene 63 mete za klasični pikado županijskim savezima koji sudjeluju u 

natjecanju u klasičnom pikadu. 

 

Predstavnik Pikado saveza grada Zagreba Boris Krčmar je pitao na koliko se igrača dijelio trošak 

reprezentacije. Odgovoreno mu je da se u slučaju Benidorma radilo o 6 muških igrača, 6 ženskih 

igrača, 5 juniora  i 3 osobe ispred HPS-a i upućena mu je zamolba da ne upada u rečenicu već da traži 

riječ. Dodatno mu je pojašnjeno da su u troškove uključene i dnevnice za tri ekipe koje su sudjelovale 

u eurokupu, reprezentacija je putovala avionom, imala smještaj, dnevnice i razne druge troškove koje 

će tajnik detaljno razložiti. 

 

Boris Krčmar je ustvrdio da on ima saznanja da to nije tako. Također je izjavio da je u Caorleu 2019. 

reprezentacija bila smještena van grada, dok je predsjednik Tihomir Mamić „sa svojom svitom spavao 

u centru, pio vino i jeo sireve“. Predsjednik mu je odgovorio da to nije točno, da je za razliku od 

Benidorma on u Caorleu putovao s reprezentacijom te da je imao potpuno isti tretman kao i svi 

reprezentativci čemu mogu i ostali posvjedočiti. Boris Krčmar mu je rekao da laže. Predsjednik HPS- 

a Tihomir Mamić mu je odgovorio da ne misli raspravljati na taj način i da se nastavi dalje s temom 

dnevnog reda. 

 

 

Predstavnik pikado saveza Miloš Kefelja je zamolio da se detaljno razloži trošak Benidorma obzirom 

da se radi o iznosu od oko 192,000kn. 

 

Tajnik saveza Damir Zrinšćak je objasnio da su aviokarte koštale 71.581kn, hotel 46.572kn, najam 

kombija u Benidormu 14.582kn, taxi korišten u benidormu kako bi igrači stigli na turnir prije nego je 

dobiven kombi u najam 160 eura, kombi koji je na relaciji Split – aerodrom dr. Franjo Tuđman vozio 

igrače 11200kn, večera 269 eura, garaža 180 eura, gorivo 200 eura, kotizacije 250 eura, dnevnine 

4320kn, te ustvrdio da je trošak svakako velik, ali da se nije moglo proći jeftinije jer su razmatrane 

opcije putovanja autobusom ili kombijem i u oba slučaja se radilo o skupljim opcijama jer su 

prijevoznici uključivali višednevno putovanje sa spavanjem. 

 

Predsjednik je istaknuo da je trošak WDF turnira u Valenciji bio otprilike upola manji, a usluga je za 

reprezentativce bila kvalitetnija od one u Benidormu, spavanje je bilo u istom hotelu gdje se igralo i 

reprezentativci su imali osiguran puni pansion, te da je intencija da u budućnosti ako treba Hrvatsku na 

međunarodnim natjecanjima zastupa manji broj igrača ali da usluga bude na nivou na kojem je bila u 

Valenciji.  

 

Predstavnik pikado saveza grada Zagreba Boris Krčmar je zatražio informaciju tko je išao u Valenciji 

osim igrača, odgovoreno mu je da je išao Zvonko Antunović kao voditelj ženske reprezentacije, 

Slaven Kovačević kao voditelj muške reprezentacije i Tihomir Mamić kao predsjednik saveza koji je 

sudjelovao zajedno sa Slavenom Kovačevićem na sjednici skupštine WDF-a. 

 

Financijsko izvješće je prihvaćeno s 22 glasa ZA i 1 glasom SUZDRŽAN. 

 

 

AD 3.) Prijedlog financijskog plana za 2023. godinu 

 



Tajnik saveza Damir Zrinšćak je svim članovima skupštine dao financijski plan za 2023. godinu na 

uvid. 

 

Predsjednik saveza Tihomir Mamić je objasnio članovima skupštine da se prihodi ne prikljupljaju 

planiranom dinamikom jer uplate od kotizacija stižu do iza nove godine zbog čega prelaze u iduću 

financijsku godinu, ali da to nije veliki problem jer se onda knjiže u idućoj godini. 

 

Predstavnik pikado saveza grada Zagreba Kemal Horozović je rekao da je to zato jer nije definiran rok 

za uplatu. Predsjednik HPS-a mu je odgovorio da je rok je definiran, ali da je tajnik PSGZ-a Hrvoje 

Hajnić e-mailom pitao za eventualno kašnjenje uplata zbog financijskih problema nekih klubova u 

PSGZ-u, na što mu je predsjednik odgovorio da se neće strogo inzistirati na tom roku. 

 

Financijski plan za 2023. godinu je izglasan s 22 glasa ZA i 1 SUZDRŽAN. 

 

 

AD 4.) Izbor novog člana IO 

 

Predsjednik HPS-a Tihomir Mamić je otvorio ovu točku objašnjenjem da je Ivan Močić podnio 

ostavku na mjesto člana Izvršnog odbora te je predložio Miloša Kefelju i Stanislava Polovinu za 

kandidate i ostavio Skupštini da predloži svoje kandidate. Miloš Kefelja i Stanislav Polovina su se 

obojica zahvalili na imenovanju ali odbili biti kandidati zbog previše privatnih obaveza. Skupština je 

predložila Igora Kneževića iz pikado saveza Brodsko-posavske županije koji je to prihvatio. 

 

Igor Knežević je izglasan za novog člana Izvršnog odbora HPS-a s 22 glasa ZA i 1 glasom 

SUZDRŽAN. 

 

 

AD 5.) Razrješenje predsjednika Nadzornog odbora i izbor novog člana Nadzornog odbora 

 

Slaven Kovačević je dao ostavku na mjesto predsjednika Nadzornog odbora. Predložen je predstavnik 

pikado saveza Koprivničko-križevačke županije Slobodan Lončar za novog člana Nadzornog odbora, 

što je on i prihvatio. 

 

Slobodan Lončar je izglasan za novog člana Nadzornog odbora HPS-a JEDNOGLASNO. 

 

Predsjednik HPS-a je preložio da novi predsjednik nadzornog odbora bude Mario Perkušić. 

 

Mario Perkušić je izglasan za novog predsjednika Nadzornog odbora s 20 glasova ZA i 3 glasa 

SUZDRŽAN. 

 

 

Ad 6) Razno 

 

Predsjednika HPS-a Tihomir Mamić je otvorio ovu točku napomenom da se s 1.1.2023. prelazi s kune 

na euro, zbog čega će sve iznose kotizacija trebati zaokruživani da ne bi uključivali cente. 

 

Vezano za klasični pikado predsjednik je istaknuo da je HPS-u u nadolazećoj 2023. godini dodijeljen 

WDF turnir koji je inicijalno trebao biti u Puli, međutim se odustalo od te lokacije zbog velikih 

troškova, te je kao odgovarajuća lokacija zadnji odabran kasino u Buzinu kraj Zagreba. 

 

Zbog troškova tog turnira i prebukiranosti kalendara odustalo se od regionalnih Mastersa u klasičnom 

pikadu. Umjesto toga je Izvršni odbor donio odluku da će se održati 4 državna Mastersa u klasičnom 

pikadu u dva vikenda, nagradni fond je cca 15.000kn. Reprezentacija u klasičnom pikadu će se 

sastavljati na temelju rang liste s dodatkom državnog prvaka u klasičnom pikadu. Namjera je da se 

godinu dana kasnije isti sistem primjeni na elektronski pikado. 

 

Zbog toga se predlaže kotizacija za Masters turnire u klasičnom pikadu 15 eura, pri čemu bi 10 eura 

išlo u nagradni fond pojedinačnog turnira, a 5 eura u fond za stimuliranje reprezentacije. 



 

Prijedlog: 

 

Klasični pikado bit će organiziran s 4 turnira u 2 vikenda, pri čemu će kotizacija biti 15 eura, od čega 

10 ide u nagradni fond tog turnira, a 5 ide u nagradni fond završnice. Nakon odigrana ta 4 turnira 

prvih 16 igrača na rang listi klasičnog pikada imat će direktan plasman na državno prvenstvo, a još 

16 igrača će se kvalificirati na županijskim natjecanjima. 

 

Prijedlog je izglasan s 15 glasova ZA, 8 glasova SUZDRŽANO. 

 

 

Predsjednik HPS-a je dao na raspravu prijedlog da se izađe iz EDU-a i uđe u EDF kao organizaciju, 

pod uvjetom da se od HOO-a dobije potvrda da će se uspjesi na EDF turnirima tretirati jednako kao do 

sad na EDU turnirima. Kao razlog naveo je opadanje broja članova EDU-a i način na koji je ta 

organizacija ustrojena, odnosno zbog činjenice da ne postoji skupština te organizacije, već se sve 

odluke vezane za tu organizaciju donose na temelju odluka nekoliko uvijek istih pojedinaca. 

 

Zaključeno je da je ovo preopširna tema i prezahtjevna odluka i da će se o tome odlučiti naknadno, 

nakon što članovi Skupštine dobiju priliku bolje se informirati o toj temi. 

 

 

Predstavnik PSGZ-a Kemal Horozović je pitao zašto postoje savezi koji godinama nemaju A ligu i 

pitao je za HPS-ov razvojni plan. 

 

Dražen Lukić je naveo primjer saveza u kojem su igrači odustali od natjecanja kad su ušli u A ligu i 

razvrstali se u ekipe u B ligi. Zaključeno je da je teško igrače i ekipe natjerati da igraju A ligu ako to 

ne žele i da je i ovo tema o kojoj će se morati naknadno raspravljati, najbolje putem elektroničke 

korsepondencije, da bi se došlo do nekog zaključka. 

 

Na temu razvojnog plana Predrag Penić je spomenuo video streaming kao bitan faktor, predsjednik 

HPS-a mu je odgovorio da je to u plan. Dražen Lukić je ustvrdio da treba podići na višu razinu rad na 

društvenim mrežama. Kemal Horozović je ustvrdio da bi trebalo više ulagati u IT. 

 

Slaven Kovačević pita treba li i klasični pikado početi do 1.11., jer oni su povukli prijavu jer su mislili 

da će biti prenaporan tempo, kad su čuli da je početak 9.1.2023. pokušali su se opet prijaviti, nisu 

dobili odgovor. 

 

Predstanik PSGZ-a Boris Krčmar je tražio objašnjenje zašto igrači PK Billionaires na državnom 

Masters turniru nisu dobili iskaznice uz odgovor da PSGZ nije uplatio kotizacije za njih za tu sezonu. 

Predsjednik HPS-a Tihomir Mamić ga je zamolio za pristojnu komunikaciju i suzdržavanje od 

prozivanja ako nema sve informacije, te dodao da je igračima tog kluba tad omogućeno igranje ali da 

svi igrači mogu dobiti iskaznice nakon što u HPS stignu od strane županijskog saveza uplate za njih za 

tu sezonu.  

 

Predstavnik PSGZ-a Kemal Horozović je ustvrdio da neki igrači ne žele platiti kotizaciju HPS-u jer im 

HPS nije vratio iznose uplaćene za period u kojem se zbog Covid-19 pandemije nije održavalo 

natjecanje. Tajnik i predsjednik su mu odgovorili da je odlukom skupštine HPS vratio svim 

županijskim savezima kompletne iznose za sezonu koja se zbog Covid-19 pandemije nije igrala, s 

čime su se složili predstavnici ostalih županijskih saveza. Na to je Kemal Horozović rekao da igrači u 

PSGZ imaju dojam da dva put plaćaju kotizaciju, jednom županijskom savezu i jednom HPS-u, na što 

mu je predsjednik HPS-a odgovorio da u svim drugim županijskim savezima igrači plačaju samo 

jednu kotizaciju koju određuje županijski savez a u koju je uključen dio za HPS. 

 

Predstavnik pikado saveza Zagrebačke županije Pedrag Penić je pitao zašto se ne printa iskaznica 

igraču za kojeg nije uplaćena kotizacija, predsjednik HPS-a Tihomir Mamić mu je odgovorio da je to 

praktično rješenje zbog slučajeva poput onog od prošle sezone gdje je za uredno prijavljene igrače 

nakon početka sezone naknadno javljeno da više ne sudjeluju u natjecanju, nakon što ih je HPS već 

evidentirao u bazi igrača i isprintao njihove iskaznice.  



 

Predstavnik pikado saveza Vukovarsko-srijemske županije Dražen Lukić je pitao zašto se nekim 

savezima tolerira kašnjenje u dostavi dokumentacije. 

 

Nakon rasprave predloženo je da kompletna dokumentacija za prijavu sezone od strane županijskih 

saveza mora stići u HPS 48h prije početka lige koji je najkasnije 1.11., a financijski dio mora biti 

riješen do 15.12. ili se broj ekipa na državnom smanjuje za 50% 

 

Prijedlog je prihvaćen JEDNOGLASNO. 

 

Predstavnik PSGZ-a Boris Krčmar je prozvao predsjednika Tihomira Mamića da vodi HPS u krivom 

smjeru, tvrdeći da je sveo pikado u Hrvatskoj na nisku razinu s obzirom na vrhunske igrače koje 

imamo. Predsjednik HPS-a Tihomir Mamić mu je odgovorio da to ne može biti točno s obzirom da 

broj igrača pikada raste otkad je on predsjednik, a i priključenje WDF-u je veliki uspjeh hrvatskog 

pikada, s obzirom da se na temelju njega dobivaju kategorizacije za igrače. Ustvrdio je da je po 

njegovom mišljenju pogrešno previše se fokusirati na elektronički pikado i da je klasični pikado smjer 

u kojem bi hrvatski pikado trebao svi više okretati te je zamolio Borisa Krčmara da ostavi njihove 

osobne nesuglasice van teme rasprave Skupštine. Boris Krčmar je ustvrdio da Tihomir Mamić osobno 

ima nešto protiv njega te počeo navoditi primjere njihovih neslaganja unazad nekoliko godina. 

Predsjednik je ustvrdio da Boris Krčmar neprimjerenim tonom i načinom komunikacije navodi teme 

koje nisu tema dnevnog reda i navodi netočne informacije te mu je oduzeo riječ. 

 

Predsjednik HPS-a Tihomir Mamić je utvrdio da su iscrpljene  sve točke Dnevnog reda te je 

zaključio sjednicu u 15:45 sati. 

 

 

 

 

___________________       ___________________ 

      Tonči Gregov            Tihomir Mamić 

         zapisničar                predsjednik 

 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

 

1. Renato Palajsa _____________________ 

 

2. Vedran Komar _____________________ 

 


